

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN
Date: 05-06-2022 09:14:46 AM
Subject: Other Material Information

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 05-06-2022 AM 09:14:46 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى

CAPITAL BANK OF JORDAN announces the occurrence of the following material event:

تعلن شركة بنك المال الأردني عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:

Material Event يلحدث الجوهري 2022-06-05 عليها ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغييرا في ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغييرا في السيطرة عليها

In Accordance with article 43D of the Securities Law of 2017 and article 8of the Instructions of Issuing Companies Disclosure kindly be advised that the Board of Directors of Capital Bank of Jordan the Bank in its meeting held on 21/04/2022 has resolved to authorize the Chairman of the board to finalize the negotiation process with the Saudi Public Investment Fund PIF regarding their interest in owning shares in the Bank through raising the Banks paid up capital the Proposed Transaction as it deems appropriate Following discussions between PIF and the Bank regarding the Proposed Transaction the Bank has signed a subscription agreement with PIF as the strategic investor on Sunday morning 05/06/2022 at 8 am. Pursuant to the Subscription Agreement PIF intends to subscribe indirectly through its wholly owned subsidiary in cash for new shares in the Bank and raise the Banks paidup Capital from 200 million JOD to 263,037,122JOD equivalent to an increase of 63,037,122 shares through allocating and issuing the shares fully paid against the agreed amount set out in the Subscription Agreement. On consummation of the Proposed Transaction, PIF's indirect ownership percentage in the Banks capital will be 23.97% as detailed below Total subscription amount131,200,000 Jordanian dinars Subscription price 1.25 x of net book value of Capital Bank shareholders equity after distribution of cash dividends for the year 2021, Number of shares to be subscribed to 63,037,122 shares Consummation of the Proposed Transaction is subject to the satisfaction of certain conditions precedent including amongst others i) the Bank obtaining the necessary approvals from all competent official authorities Ministry of Industry Trade and Supply Central Bank of Jordan Securities Commission and the Securities Depository Center and ii) the Bank calling the General Assembly to the extraordinary meeting and completing all legal procedures according to applicable laws

Bassem Khalil Al-Salem Chairman

عملاً بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (18) لسنة 2017 والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة بنك المال الأردني ("البنك") قد قرر -في اجتماعه رقم 2022/3 الذي انعقد بتاريخ 2022/04/21. تكليف معالى رئيس مجلس الإدارة لإتمام عملية التفاوض مع صندوق الاستثمارات العامة السعودى (Public Investment Fund) ("الصندوق") بخصوص رغبتهم في تملك أسهم في البنك من خلال زيادة رأس مال البنك ("الصفقة المقترحة") وحسب ما يراه مناسبا.وبناء على المناقشات بين الصندوق والبنك بشأن الصفقة المقترحة، فإن البنك قد وقع اتفاقية اكتتاب خاص مع الصندوق كمستثمر استراتيجي (Subscription Agreement) ("اتفاقية اكتتاب") الساعة الثامنة من صباح يوم الأحد الموافق 2022/06/05 والتي بموجبها سوف يقوم الصندوق بشكل غير مباشر من خلال شركة تابعة مملوكة له بالكامل بالاكتتاب النقدي في عملية زيادة رأسمال البنك من (200,000,000) دينار أردني ليصبح (263,037,122) دينار أردني، أي ما يعادل زيادة بر 63,037,122)سهم في البنك من خلال تخصيصها وإصدارها مدفوعة بالكامل مقابل المبلغ المتفق عليه في اتفاقية الاكتتاب بحيث تصبح نسبة ملكية الصندوق غير ال مباشرة في رأسمال البنك بحدود 23.97 % وحسب التفاصيل التالية:

- مبلغ الاكتتاب الإجمالي: 131,200,000 دينار أردني.
- سعر الا كتتاب للسهم الواحد: 1.25 x من صافي القيمة الدفترية
 لمساهمي البنك بعد توزيع ارباح عام 2021.
 - عدد الأسهم المنوي الاكتتاب بها هو (63,037,122) سهم.

هذا ويخضع إتمام الصفقة المقترحة لاستيفاء شروط معينة سابقة بما في ذلك: حصول البنك على الموافقات اللازمة من كافة الجهات الرسمية (وزارة الصناعة والتجارة والتموين والبنك المركزي الأردني وهيئة الأوراق المالية ومركز إيداع الأوراق المالية) وقيام البنك بدعوة الهيئة العامة إلى عقد اجتماع غير عادي حسب الأصول ليتم استكمال كافة الإجراءات القانونية وبموجب القوانين المطبقة.



	باسم خليل اثساثم رئيس مجلس الإدارة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Orouba Said Qarain	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Orouba Said Qarain